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2024. évi beszámoló gyepmesteri feladatokról 

 

A váci menhely 1993. óta fogadja a gazdátlanná vált kutyákat. Az elmúlt évtizedek alatt 

csökkent a régióból beérkezett kutyák száma, ami az ivartalanító műtétek növekedésének és a 

chip bevezetésének köszönhető.  

A korábbi évek gyakorlatának megfelelően 2022-ben is napi rendszerességgel tovább folytattuk 

az állatmentő, állatvédő tevékenységünket.  

 

Igyekeztünk begyűjteni a közterületeken gazdátlanul kóborló kutyákat, macskákat a 

gyepmesteri telepre vagy állapotuktól függően, ideiglenes befogadóinkhoz. Gondoskodtunk a 

beteg vagy sérült egyedek ellátásáról, részükre a saját vagy újgazda felkutatásáról. Tovább 

folytattuk a gyepmesteri telepen tartott állatok folyamatos ellátását, elhelyezési kenneljeik 

karbantartását, javítását bővítését. 

 

 A hazai állattartást 1998 óta az állatvédelmi törvény szabályozza, amit az elmúlt években 

alaposan átszabtak. 
 

A telepről az állatok a korábbi folyamattól eltérően ivartalanítva, oltva és mikrochippel ellátva 
kerülnek ki, így megelőzzük, hogy a szaporulataik tovább fokozzák a tarthatatlan 
állománynövekedést, illetve, hogy tulajdonosaik figyelmen kivül hagyják a jogszabály által 
előírt kötelezettségeket. 

A településen kirívó probléma nincs kutyatartás terén. 

 

Ez a sok éve tartó együttműködésünk hatékonyságát bizonyítja. 

 

A 11 hónap során 1 kutyát szállítottunk a gyepmesteri telepre, több kutyát pedig a chipes 

azonosítás után a tulajdonosnak. 

 

177 kg tetemet továbbítottunk a szabályok szerint megsemmisítőbe. 

 

Összességében a település nyugodt és probléma mentes, állattartási kérdésben kiemelkedően 

nagy problémák nincsenek kutyatartás terén. 

 

 

 

Kiemelkedően jó az együttműködés a lakossággal és a hivatallal is. 

 

 

Vác, 2024. november 27.                                                              

 

 

                                                                                                                 Tisztelettel: Jess Kinga sk. 

 


